
 

Interpellation 
 

Till 
Kommunstyrelsens ordförande  
 
Angående Föräldramöte på Ekedalsskolan 
Den 9 maj i år arrangerade Värmdö kommuns förvaltning ett 
föräldramöte i Ekedalsskolan. Syftet var att informera föräldrarna om 
förvaltningens 4 alternativa lösningar för Ekedalsskolan. 
 
Alternativen 1 – 3 var väl kända och hade diskuterats vid en 
medborgardialog strax för julen 23016. 
 
 Alternativet 4 var ett helt nytt förslag som i korthet innebär att en ny 
skola byggs på den s.k. skoltomten i Charlottendal samt att 
Ekedalsskolan läggs ner. 
 
Till mötet enligt ovan önskade föräldrarna att politiker från samtliga 
partier skulle närvara. I ett mail till Värmdö kommun begärde föräldrarna 
hjälp med att vidarebefordra deras inbjudan. Av någon anledning 
vidarebefordrades föräldrarnas inbjudan endast till kommunstyrelsens 
ordförande. Vi andra fick inte kännedom om att föräldrarna ville att vi 
skulle närvara vid mötet. 
 
Samtidigt fanns till kommunstyrelsens sammanträde den 17 maj ärendet 
Alternativa lösningar Farstavikens skola/Ekedal uppsatt på 
dagordningen. Efter föräldramötet den 9 maj drogs ärendet bort från 
dagordningen. 
 
Med hänvisning till det ovan anförda frågar jag kommunstyrelsens 
ordförande: 
 

• Varför vidarebefordrades inte föräldrarnas inbjudan till hela 
kommunstyrelsen? 

 
• Vad framkom vid föräldramötet som föranledde att ärendet 

drogs bort från kommunstyrelsens dagordning?  
 

Gustavsberg den 29 maj 2017 
 
Mats Skoglund (V) 
 
 


